

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號: ST302/NTT/095/20/LC

致：各業戶

敬啟者：

通 告

有關：百利閣一名住戶確診「新型肺炎」及緊急應變措施事宜

本處於昨日接獲衛生署通知，本苑百利閣有一名單位住戶確診「新型肺炎」。本處將安排緊急應變措施如下：

- 安排於 31/3/2020 下午 12 時 30 分至下午 6 時，百利閣全座及本苑公共地方進行全面消毒及清潔工作，清潔工作期間，住戶請勿走近及進入清潔範圍。
- 百利閣進行的所有大維修打拆工程將暫停直至另行通知，承建商暫只安排進行棚架清理泥頭工作。
- 本處亦會加強所有日常的清潔工作，苑內的康樂設施及場地會暫停開放或實施限制，詳情請留意公佈。各業戶亦要特別注意個人衛生及配戴個人防護裝備，避免逗留公共地方。

如有任何查詢，請於辦公時間內致電 2646 1859 與本處職員聯絡。特此通告，敬希垂注！

碧濤花園第一期管理處

2020 年 3 月 31 日

Date : 31st March 2020

To : All Residents of Pictorial Garden Phase 1

NOTICE

Re: Confirmed case of COVID-19 of resident in Bellevue Court

and emergency measures

As informed by Department of Health, there is a confirmed case of COVID-19 in Bellevue Court. Our Management Office arranged emergency response measures as follows:

- Arranged comprehensive disinfection and cleaning work in the Bellevue Court and the common areas of the estate on 31/3/2020 from 12:30 to 6:00pm. Residents please keep away from the works.
- All Demolition works of external wall tiles will be suspended until further notice, contractor will only carry out cleaning works in the scaffolding.
- Our office will enhance all cleaning works in the building, the recreational facilities and venue will be closed or have limitation in use. All residents should also pay special attention to personal hygiene and avoid staying in common area.

Should you have any queries, please contact our office at 26461859. Thanks for your kind attention.

Management Office of Pictorial Garden Phase 1

